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Vážený pán 
Ján ONDOVČÁK 
starosta obce Kvakovce 
 Vážený pán starosta, 

ako hlavný kontrolór obce Kvakovce si Vás dovoľujem upozorniť, že Vami navrhnuté uznesenie, ktoré ste 

predniesol na zasadnutí obecného zastupiteľstva v Kvakovciach dňa 29. decembra, aby obecné zastupiteľstvo 

uhradilo faktúru cca. 191 tisíc EUR za výstavbu kanalizácie v obci Kvakovce v roku 2011 je podľa môjho 

názoru v rozpore so zákonom a neodporúčam Vám túto faktúru uhradiť z nasledujúcich dôvodov:  

Podľa mne dostupných informácií nemá obec Kvakovce žiadny skutočný dlh voči spoločnosti Gasmonta za 

výstavbu kanalizácie v obci Kvakovce s výnimkou neuhradenia časti faktúry vo výške tuším cca. 10 tisíc EUR. 

Jedná sa o záväzok z faktúry, ktorá bola obci riadne vystavená a jej väčšia časť bola aj uhradená a neuhradená 

ostala iba menšia časť, t.j. cca. 10 tis. EUR. Jedná sa však o riadny záväzok obce, ktorý obec Kvakovce do 

dnešného dňa neuhradila. Upomienka spoločnosti Gasmonta prišla obci Kvakovce tesne po referende tohto roku, 

pričom zastupujúci starosta obce p. Jaroslav Dupaľ na túto upomienku reagoval tak, že zvyšnú časť faktúry 

uhradíme, avšak až po tom, ak bude mať obec potrebné finančné prostriedky k dispozícii. Myslím, že to bolo 

seriózne riešenie a so spoločnosťou Gasmonta sme sa seriózne dohodli na odklade. To je však jediný záväzok 

obce Kvakovce v tejto veci.  

Do dnešného dňa neexistoval žiadny iný záväzok obce Kvakovce na stavbe kanalizácia voči spoločnosti 

Gasmonta a môžem to potvrdiť aj ako bývalý poslanec obecného zastupiteľstva v Kvakovciach. Žiadny takýto 

záväzok nebol ani zaúčtovaný a preto nemôže ani existovať.  

 Upozorňujem Vás ako hlavný kontrolór obce, že úhradou faktúry porušíte zákony platné v Slovenskej republike 

a spôsobíte obci Kvakovce vážne škody. Rovnako Vás upozorňujem, že je Vašou povinnosťou akúkoľvek 

faktúru, ktorá je v rozpore so zákonmi platnými v SR vrátiť a ako starosta máte dbať na dodržiavanie zákonov 

platných v SR. O rizikách som Vás podrobne informoval na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 29. decembra 

2011.  

 Považujem z Vašej strany za nehoráznosť, že faktúra bola obci Kvakovce doručená dňa 6. Decembra t.j. 1 deň 

po Vašom nástupe do funkcie a od tohto dátumu ste mi ako hlavnému kontrolórovi existenciu tejto faktúry podľa 

všetkého zatajili. Upozorňujem Vás, že od tohto dátumu sa konalo obecné zastupiteľstvo dňa 14. Decembra, 

pričom ste existenciu takejto faktúry pred poslancami, ako aj predo mnou zamlčali, keďže o nej zastupiteľstvo 

ani nerokovalo a o tom existujú aj písomné dôkazy v podobe zápisnice zo zasadnutia. Považujem to za 

nehoráznosť o to viac, že ste zvolali zastupiteľstvo v tak závažnej veci 2 dni pred koncom kalendárneho roka, 

pričom ste žiadne materiály nepredložili a zastupiteľstvo bolo zvolané na poslednú chvíľu.  

 Žiadam Vás, aby ste ma informovali prostredníctvom e-mailu, ako ste sa v danej veci rozhodli konať.  

 S úctou 

Hlavný kontrolór 


